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 Voor een stad die wij door willen geven 

 
Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Einighausen, 8 april 2021 
 
Betreft: (vervolg)vragen ex artikel 43 RvO inzake watertappunten in Sittard-Geleen  
 
 
Geacht college, 
 
Onlangs konden wij in de media lezen dat de gratis WML-watertappunten weer zijn aangesloten en in 
gebruik kunnen worden genomen. Vooral nu wij weer inmiddels meer dan een jaar als gevolg van de 
Corona maatregelen steeds meer door de mooie dorpen en het buitengebied van onze gemeente 
wandelen en fietsen, zijn de WML-watertappunten meer dan ooit een aangename en vooral 
verfrissende versnapering voor onderweg en haast niet meer weg te denken. 
 
Citaat: het drinken van kraanwater is gezond en duurzaam bovendien. WML stimuleert het drinken 
ervan door samen met gemeenten en bedrijven in heel Limburg watertappunten te plaatsen. Hier 
kunnen inwoners en voorbijgangers hun eigen flesjes vullen met fris en puur Limburgs drinkwater. Het 
Watertap-water stroomt al via WML-leidingen in heel Limburg en hoeft niet over de halve wereld 
vervoerd te worden in plastic wegwerpflessen. Limburgs drinkwater is duurzaam en gezond, maar 
vooral lekker. 
 
Op 18 maart 2018 stelde onze fractie hierover schriftelijke vragen omdat wij tot de conclusie kwamen 
dat een aantal dorpen aan de rand van de gemeente deze voorziening mist en er qua afstand tussen de 
watertappunten sprake is van een onevenredige spreiding. Wij hebben het dan voor alle duidelijkheid 
over de dorpen Buchten en Holtum, Limbricht, Guttecoven en Einighausen en Munstergeleen. Deze 
dorpen aan de noord-, zuid- en westrand van de gemeente vallen volgens onze fractie duidelijk “buiten 
de boot”.  
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In uw beantwoording van 25 april 2018 geeft u aan: “Vanuit ons gezondheidsbeleid zouden we namelijk 
graag zien dat er meer watertappunten in de openbare ruimte komen. Uiteraard moet er wel behoefte 
zijn aan dit soort. We gaan kijken of er behoefte is aan uitbreiding van het aantal plekken. Dan kunnen 
er op termijn op andere locaties watertappunten geplaatst worden”.  
 
Ten aanzien van dit onderwerp heeft de CDA-fractie de volgende (vervolg)vragen: 
 
Vraag 1: 
Bent u het met onze fractie eens dat er ten aanzien van de watertappunten nog steeds sprake is van 
een onevenredige spreiding? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 2: 
Bent u nog steeds van mening dat het goed is dat er (met name in dit Corona tijdperk) 
watertappunten kunnen bijkomen? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 3: 
Heeft u de afgelopen drie jaar onderzocht of in onze gemeente behoefte is aan uitbreiding van het 
aantal watertappunten? 
Zo nee, waarom niet?   
 
Vraag 4: 
Zo nee, bent u alsnog bereid te onderzoeken of behoefte is aan extra watertappunten?  
Zo nee, waarom niet? 
 
Vraag 5:  
Indien uit onderzoek blijkt dat deze behoefte duidelijk aanwezig is, bent u dan bereid te lobbyen voor 
uitbreiding van het aantal watertappunten? 
Zo nee, waarom niet? 
 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
 
Hoogachtend, 
namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 
 
Jos Schlössels, raadslid  


